



**Electronic Funds Transfer (EFT)  
Transfert électronique de fonds (TEF)**

Please deposit to the credit of **Entandem** (a RE:SOUND and SOCAN Company)

Veillez déposer le crédit à l'ordre de **Entandem** (une co-entreprise Ré:Sonne et SOCAN)

Name of Bank/Nom de la banque: Royal Bank of Canada/Banque royale du Canada

Address of Bank/Adresse de la banque: 200 Bay Street  
Toronto, ON  
M5J 2J5

Bank Code/Numéro de la banque: 003

Transit Number/Numéro de transit: 00002

Account Number/Numéro de compte: 122-776-8

SWIFT Code/BIC: ROYCCAT2

To ensure speed and accuracy in processing Electronic Funds Transfer payments, please notify Entandem via e-mail to: [license\\_EFT@entandemlicensing.com](mailto:license_EFT@entandemlicensing.com) each time you make a payment.

***You must include your 12-digit Entandem Account number(s), and/or Invoice number(s) . If we do not receive an email, your payment may be delayed.***

Afin de nous aider à accélérer le règlement de votre compte, veuillez nous contacter par courriel au [license\\_EFT@entandemlicensing.com](mailto:license_EFT@entandemlicensing.com) à chaque paiement.

***Veillez inclure votre ou vos numéro(s) de compte Entandem de 12 chiffres. Si nous ne recevons pas ce courriel, votre paiement pourrait être retardé.***



**DEPOSIT SLIP**  
CURRENT ACCOUNT

DATE INITIALS  
DAY MONTH YEAR DEPOSITOR'S TELLER'S

LIST OF CHEQUES


LIST OF CHEQUES


CREDIT ACCOUNT OF

**ENTANDEM INC.**

CHEQUES	TOTAL ▶		
US CASH	TOTAL ▶		
US CHEQUES	TOTAL ▶		

**TOTAL # OF CHEQUES**

DETAILS	CASH
X 5	
X 10	
X 20	
X 50	
X 100	
COIN	
<b>CDN CASH TOTAL ▶</b>	
<b>CHEQUES TOTAL ▶</b>	
RATE ▶	
RATE ▶	
<b>TOTAL \$</b>	

Transit No Institution No

Account No

⑈000 2⑈ ⑆0000 2⑈00 3⑆

1 2 2⑈ 7 7 6 ⑈ 8 ⑈

5 1